
Referat fra møte i rådet for SMR 29.04.15. 
 

Tilstede: Christina Voigt (vara), Hege Skjeie, Jemima Garcia-Godos (vara), Siri Gloppen 

(var), Maria Lundberg, Malcolm Langford, Anna Andersson (vara), Anne Kari Bråtveit 

Johansen, Betty Mau Don Thi Nguyen (vara), Kirsten Fuglestved, Cathrine Kullgreen (vara), 

Marianne Angvik, Jan Paul Brekke. 

Ikke til stede: Katja Franko, Arne Johan Vetlesen/Raino Malnes, Jon Wessel Aas/Maria 

Reinertsen, Tine Sahgufta Kornmo, Stener Ekern, Sahana Sriskandarajah/Ingvil Holthe 

Enoksen. 

Tilstede fra SMR for øvrig: Inga Bostad, Teis Daniel Kjelling (referent), Kjetil Mujezinovic 

Larsen, Gentian Zyberi, Siri Skåre, Kristin Høgdahl. 

 

DAGSORDEN 

Velkomst og presentasjon av rådets medlemmer 

Direktør Inga Bostad ønsket rådet velkommen og rådets medlemmer presenterte seg. 

 

Sak 1/2015. Konstituering av rådet. 

Inga Bostad innledet om at rådet for den nye valgperioden etter at de nye vedtektene for 

senteret trådte i kraft må konstitueres. Rådet skal velge rådsleder og nestleder blant alle de 

eksterne medlemmene og det ble avtalt at valget gjennomføres på neste møte i rådet 10/6. 

Forslag kan i tiden før neste møte fremmes direkte til direktøren. 

Relevante dokumenter: 

• Vedtekter for senteret. 

 

Sak 2/2015. Rådets virkeområde og ansvarsfelt. 

Inga Bostad orienterte om rådets virkeområde og ansvarsfelt ihht vedtektene for senteret og 

styret. 

Relevante dokumenter: 

• Vedtekter for senteret. 

• Styrings- og administrasjonsreglement for fakultetet. 

 

Sak 3/2015. Presentasjon av senterets virksomhet. 

Direktøren og medlemmene av senterets ledergruppe presenterte den samlede virksomhet for 

rådet. 

1. Presentasjon av senterets strategi 2015-2018. v/Inga Bostad. 

2. Kort om administrasjon, økonomi, arbeidsmiljø etc. v/Teis Daniel Kjelling. 

3. Smakebiter fra senterets aktiviteter: 

• Forskning v/forskningsleder Kjetil Mujezinovic Larsen, 

• Undervisning v/undervisningsleder Gentian Zyberi. 

• Internasjonale programmer v/internasjonal programleder Siri Skåre. 

• Nasjonal institusjon for menneskerettigheter v/nasjonal institusjonsleder Kristin 

Høgdahl. 

• Bibliotek v/bibliotekleder Kirsten Fuglestved. 

Relevante dokumenter: 

• Strategi 2015-2018. 

• Generell informasjon på hjemmesiden. 

 

Sak 4/2015. Samarbeid mellom rådet og senteret. 



Inga Bostad innledet og inviterte til diskusjon om hvordan rådsmedlemmene best kan gi SMR 

gode råd. Nedenfor følger en del stikkord fra diskusjonen uten at dette er ment som en 

uttømmende liste.  

• En mulig utfordring - både økonomisk og faglig - med den store avhengigheten av 

finansiering fra UD/NORAD. 

• Økt samarbeid med eksterne partnere for å øke finansieringen fra NFR kan vurderes. 

• Hvordan er relasjonen mellom prosjekter og det akademiske/forskningen, og kan den 

utvikles videre. 

• Anvendt prosjektarbeid ved universitetet er krevende også ved andre fakulteter. 

• Hvor går grensen mellom aktivisme og anvendt/operativt prosjektarbeid? 

• Det oppleves som både positivt og utfordrende å arbeide med så politiserte tema. 

• Kan samarbeidet med PluriCourt utvikles. Kan samarbeidet med JUS utvikles. 

Diskutere konkret hvilke eksterne partnere senteret kan og bør samarbeide med. 

• Generelt godt samarbeid mellom menneskerettighetsmiljøene i Norden, men dette kan 

utvikles mer. 

•  En rekke aktiviteter avsluttes eller skilles ut. Hvilke nye er utviklet. 

• Også være stolt over bidrag til utvikling av et mangfold av nye aktiviteter utenfor 

senteret: ILPI, PluriCourt, NI, NORDEM. 

• Konsolideringsfase på senteret siste tiden, men er det tid for videreutvikling og 

forbedring nå. 

• Arbeide mer med å konkretisere utfordringer og usikkerheter for senteret. 

• Strategien vedtatt og ligger fast, men må konkretiseres i større grad. 

• Er senterets visjon visjonær nok. 

• Kan diskutere utvikling og prioritering av nye menneskerettslige tema – 

menneskerettigheter i en ny globalisert virkelighet. 

• Er det fleksibilitet ved UiO til undervisningssamarbeid utenfor JUS. 

Direktøren takket for de mange innspill med å invitert til videre diskusjon på senere møter. 

 

Sak 5/2015. Neste rådsmøte 

Neste rådsmøte blir 10.06.15 kl 1200-1500 i seminarrom Asbjørn Eide. 


